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Abstract (en)
The method involves supplying a block of sheets (2) and covers (3, 3`, 3``) on a separate path by a processing device (4). The covers are connected
with the block of sheets in a rear area in the processing device. The covers are fed to a storage (S) that includes a set of blowers on the path for
the processing device, where the covers are fed to the blowers. The covers are identified by an identification device (18). The blowers are moved
between an inlet transport device and an outlet transport device, and are tilted around an axis. An independent claim is also included for a device for
executing a method of manufacturing printed products composed of a block of sheets and a cover.

Abstract (de)
Einer Verarbeitungsvorrichtung (4) werden Buchblöcke (2) und Umschläge (3, 3', 3") jeweils auf separaten Wegen zugeführt. In der
Verarbeitungsvorrichtung (4) werden jeweils ein Umschlag (3, 3', 3") im Rückenbereich mit einem Buchblock (2) verbunden. Die Umschläge (3,
3', 3") und die Buchblöcke (2) werden vor der Verarbeitungsvorrichtung (4) identifiziert. Vorzugsweise weist der Speicher (S, S') mehrere Fächer
(10) auf, denen die Umschläge (3, 3', 3") positionsgenau zugeordnet werden. Das Verfahren ermöglicht eine kostengünstige Herstellung auch von
Kleinstauflagen und selbst Einzelauflagen.
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